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Zápisnica 

Z mimoriadneho zasadnutia  obecného zastupiteľstva Vyšný Mirošov konaného dňa 8.4.2023 

Číslo: 3/2023 

Prítomní poslanci:  Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta 
Savčáková, Mgr. Milan Liga 
Ospravedlnení poslanci:  
Neospravedlnení poslanci:  
Prítomní:  
 
Program: 
1.  Úvodné náležitosti: 
     a/  Otvorenie zasadnutia 
     b/  Schválenie programu zasadnutia 
     c/  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
     d/  Voľba návrhovej komisie 
2.  Výsledok kontroly 
3.  Diskusia 
4.  Návrh na uznesenie 
5.  Záver 
               
                                                                                                            
Bod č.1 
 a/ Na úvod privítal zástupca starostu obce Vyšný Mirošov p. Martin Steško všetkých 
prítomných poslancov obecného zastupiteľstva. 
 Skonštatoval, že Obecné zastupiteľstvo je spôsobilé rokovať a uznášať sa. 
 
 b/ Zástupca p. Martin Steško prečítal program zasadnutia.  
 
Program zasadnutia poslanci OZ schválili. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Proti: Renáta Savčáková, 
Mgr. Milan Liga, Zdržali sa: 0) 
 
 c/ Poslanci OZ určili za zapisovateľa zápisnice  p.  Gabrielu  Pavelčákovú a za overovateľov 
zápisnice boli určení  p. Emil Cina a p. Michal Ferenc. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
 d/ Do návrhovej komisie boli určení: p. Renáta Savčáková, p. Michal Miko, p. Mgr. Milan Liga. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
               
Bod č. 2 
 Poslanci p. Renáta Savčáková, p. Michal Miko a p. Ladislav Ferenc vykonávali kontrolu za 
obdobie máj 2022. Kontrolovali bankové účty a použitie finančných prostriedkov. Z čoho je aj správa 
finančnej kontroly.  
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 P. poslankyňa Renáta Savčáková uviedla, že kontrolou bolo zistené, že dotácia na výstavbu 
chodníkov bola postupne prevádzaná na základný účet obce a následne boli financie použité na 
úhradu bežných faktúr na chod obce. Taktiež bola z dotácie uhradená faktúra za multifunkčné ihrisko 
v sume 32 000 €. 
 
 Poslanci OZ vzali uvedenú informáciu na vedomie. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 3 

 P. Martin Steško informoval prítomných so stavom výšky záväzkov obce k 31.12.2022 

podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy po lehote 

splatnosti 148 371,71 Eur, čo činilo viac ako 15 % skutočných bežných príjmov obce k 31.12.2022. 

To znamená,  že podľa § 19 zákona č. 583/2004 Z. z. o rozpočtových pravidlách územnej 

samosprávy bola prekročená hranica 15% a bolo nevyhnutné zaviesť ozdravný režim a prijať 

opatrenia, ktorými sa do 90 dní podarí znížiť stav záväzkov pod uvedenú hranicu.  

 Neuhradené uznané záväzky obce po lehote splatnosti viac ako 60 dní sú vo výške 148 371,71 
Eur.  Podstatnú časť tvoria faktúry od firmy ZEPO s.r.o. vo výške 127 435,56 Eur, ktorá realizovala 
výstavbu multifunkčného ihriska s altánkom.  
 
 Poslanci OZ schválili zavedenie ozdravného režimu. 
 
(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: 0) 
 
Bod č. 4 

P. Martin Steško predniesol návrh na uznesenie, ktorý bol jednohlasne schválený. 
 

(Za: Martin Steško, Emil Cina, Michal Miko, Ladislav Ferenc, Michal Ferenc, Renáta Savčáková, Mgr. 
Milan Liga, Proti: 0, Zdržali sa: 0) 

 
Bod č. 5 
 Na záver sa zástupca starostu obce p. Martin Steško všetkým prítomným poďakoval za účasť 
a ukončil zasadnutie obecného zastupiteľstva. 
 
 
Zapísala: 
 
Gabriela Pavelčáková    ................................................. 
 
  
Overovatelia:   
 
Emil Cina    ................................................. 
 
 
Michal Ferenc    .................................................. 
 
 

 


